
PROTOKÓŁ NR XII/15 

z posiedzenia XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

24 września 2015 r. 
 

 

 

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10.00. W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch 

radnych nieobecnych, usprawiedliwionych - Pan Waldemar Paradowski oraz Pan Piotr Turek. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

6. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z 30 lipca 2015 r. i sesji 

nadzwyczajnej z dnia 03 września 2015 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za lipiec i sierpień 2015 r. 

8. Zapytania. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022; 

2) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2015 rok; 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków;  

4) uchylenia uchwały Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 

2015 r. w sprawie etapowania studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wyszków;  

5) nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Rybno; 

6) nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Tulewo; 

7) uchwała zmieniająca uchwałę Nr LIII/544/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 października 2014 r. w sprawie nadania nazw ulicom; 

8) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; 

9) Regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków; 

10) powołania Rady Seniorów Gminy Wyszków oraz nadania jej Statutu; 

11) uchwalenia statutu Osiedla nr 9 utworzonego na terenie miasta Wyszków; 

12) wyboru ławników sądowych na kadencję 2016-2019. 

10. Informacja Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wyszkowie 

o wynikach finansowych spółki za 2014 rok. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad 
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W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby:  

 z porządku obrad znieść punkt 9.8 – uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych. Powodem takiej decyzji jest brak opinii Starosty Powiatowego 

w sprawie projektu powyższej uchwały. Zdjęcie z porządku obrad spowoduje zmianę 

numerów porządkowych pozostałych uchwał; 

 w punkcie 9.7 poprawić błąd w tytule uchwały – jest: „uchwała zmieniająca uchwałę 

Nr LIII/544/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 października 2014 r. 

w sprawie nadania nazw ulicom”, natomiast powinno być: „uchwała zmieniająca 

uchwałę Nr LIII/544/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 października 2014 r. 

w sprawie nadania nazw ulicom”.  

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację został wybrany P. Włodzimierz Gryz. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 1) zostali wybrani: 

1. P. Bogdan Kuchta; 

2. P. Mateusz Śniadała; 

3. P. Adam Szczerba. 
 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że następnym 

punktem porządku obrad jest wybór Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi tajne 

głosowanie dla wyboru ławników sądowych na kadencję 2016 -2019.  

Radny – P. Jan Abramczyk zgłosił do Komisji kandydaturę radnego Wojciecha Rojka. 

P. Rojek wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna – P. Lucyna Sosnowska zgłosiła do Komisji kandydaturę radnego Jana Hryniewicza. 

P. Hryniewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński zgłosił do Komisji kandydaturę radnego Sławomira 

Wróbla. P. Wróbel wyraził zgodę na kandydowanie. 

Do Komisji Skrutacyjnej wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw– 0, wstrzym. 

się – 0) zostali wybrani.  

1. Wojciech Rojek; 

2. Jan Hryniewicz; 

3. Sławomir Wróbel. 
 

Ad. 6. 

1) Protokół z X zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30 lipca 2015 r. w wyniku głosowania 

jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych przyjęty. 

2) Protokół z XI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 3 września 2015 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), został przez radnych 

przyjęty. 
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Ad. 7. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za lipiec i sierpień 2015 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 8 

P. Jerzy Prusinowski - Przewodniczący Osiedla Nr 3 zwrócił uwagę, że na nowo 

wyremontowanej ulicy Zakolejowej, na skrzyżowaniu z ulicą Pułtuską, podczas opadów 

deszczu, tworzy się duża kałuża. Zwrócił się z prośbą, aby coś zrobić z kratką ściekową, która 

nie nadąż odbierać wody.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że sprawa ta 

znana jest urzędowi. W związku z tym, że woda spływa z ulicy Pułtuskiej, odpowiednie 

pismo dotyczące usunięcia usterki, zostało wystosowane do zarządcy drogi, czyli do 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Radny - P. Jan Abramczyk spytał jak wygląda sprawa dofinansowania budowy bloków dla 

Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego? Czy jest już możliwość ubiegania 

się o takie dofinansowanie? Spytał również, czy jest możliwość założenia obejm na flagi na 

nowo postawionych słupach oświetleniowych na ul. 11 Listopada? 

P. Marek Siekierski - Prezes Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

poinformował, że w sprawie dofinansowania budownictwa mieszkaniowego w TBS-ach nic 

jeszcze nie wiadomo. Na dzień dzisiejszy w Komisjach Sejmowych, trwają prace nad 

stosowną ustawą. Nie zostały jeszcze wydane żadne szczegółowe rozporządzenia w tej 

sprawie. 

P. Michał Szewczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że słupy oświetlenia ulicznego na ul. 11 Listopada to nowa 

inwestycja, będąca jeszcze na gwarancji. W związku z tym, urząd sprawdzi, czy jest 

możliwość wykonania na nich obejm na flagi. Jeżeli będzie taka możliwość, to przynajmniej 

na co drugim słupie takie obejmy zostaną zamontowane. 
 

Ad. 9. 

1) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. Poinformował, że w związku 

z planowaną zmianą w wydatkach na przedsięwzięcia zapisane w WPF Gminy Wyszków, 

istnieje konieczność aktualizacji Załącznika Nr 2 do WPF, a w szczególności: 

1. Wprowadzenie przedsięwzięcia „Ubezpieczenie majątku Gminy Wyszków” na lata 

2016- 2018 z planowanymi wydatkami w wysokości 150.000 zł w każdym roku (było 

100.000 zł). 

2. Wprowadzenie przedsięwzięcia „Zimowe utrzymanie dróg gminnych” na rok 2016 

z planowanymi wydatkami w kwocie 350.000,00 zł. 

3. Wprowadzenie przedsięwzięcia „Przygotowanie i dostarczanie obiadów dla dzieci 

w wieku szkolnym i dorosłych objętych wsparciem OPS w Wyszkowie na lata 2016 – 

2017” z planowanymi wydatkami w wysokości 600.000 zł w każdym roku. 

4. Wprowadzenie przedsięwzięcia „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla 

aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” 

na lata 2016 - 2018. 
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5. Zmiana w wydatkach na przedsięwzięcie „Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności 

województwa mazowieckiego przy budowie społeczeństwa informacyjnego”. 

6. Zmiana w wydatkach na przedsięwzięcie „Rozwój elektronicznej administracji 

w samorządach województwa mazowieckiego”. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/102/15 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2015 – 2022. 
 

2) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2015 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany to: 

1. w dochodach: 

1) zwrot zaliczki wpłaconej na ekspertyzę biegłego w sprawie hali sportowej (sprawa 

Urząd Miejski – P. Łukasiuk)                140.000 zł; 

2) dotacja z Powiatowego Urzędu Pracy na szkolenia dla pracowników Urzędu 

Miejskiego            5.648 zł; 

3) dotacja – częściowy zwrot wydatków z tytułu funduszu sołeckiego, zrealizowanego 

w 2014 r.                   109.970zł; 

4) refundacja przez inne gminy pobytu dzieci w przedszkolach na terenie Gminy 

Wyszków          80.000 zł; 

5) dotacja na realizacje projektu „Ekowyszkowianie”       7.868 zł. 

2. w wydatkach: 

1) dotacja dla Departamentu Geodezji na projekty kluczowe         796 zł; 

              2.954 zł; 

2) budowa drogi gminnej w Rybnie (po rozstrzygnięciu przetargu)           -82.500 zł; 

3) wykupy gruntów                   200.000 zł; 

4) szkolenia                       5.648 zł; 

5) zakup materiałów i wyposażenia dla Urzędu Miejskiego              50.345 zł; 

6) wymiana kamer monitoringu miejskiego     20.000 zł; 

7) remont łazienek w Przedszkolu Nr 7      35.000 zł; 

8) przekazanie zapłaty za dzieci z Gminy Wyszków uczęszczające do przedszkoli 

w innych gminach        40.000 zł; 

9) realizacja projektu „Ekowyszkowianie”        8.742 zł; 

10) dotacja dla „Hutnika” na wyjazdy zagraniczne zespołów   27.500 zł; 

11) przesunięcie środków z Działu: Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego do 

Działu: Kultura Fizyczna           +- 100.000 zł; 



 

 

 

5 

12) dotacja na remont pływalni        35.000 zł. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/103/15 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2015 rok. 
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości, która zgodnie z wyrokiem 

sądu, została przejęta przez Gminę od użytkownika wieczystego, który nie zabudował tej 

nieruchomości w wyznaczonym w akcie notarialnym czasie. Powyższa nieruchomość 

o powierzchni 1.254 m² położona jest w Wyszkowie (Rybienko Leśne) przy ul. Targowej. 

Wartość nieruchomości, oszacowana przez rzeczoznawcę majątkowego, wynosi 188.100 zł, 

co stanowi 150 zł/m². Działka przeznaczona jest pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/104/15 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

4) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie 

etapowania studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków. Poinformowała, że poprzednia uchwała, podjęta przez Radę Miejską 

w kwietniu br., dzieli studium na tereny zalewowe i niezalewowe. W związku z tym, że 

w lipcu, urząd otrzymał nowe mapy powodziowe oraz informację od Wojewody, że istniejąca 

zabudowa na terenach zalewowych będzie przez Wojewodę honorowana, nie ma już potrzeby 

etapowania studium. Studium zostanie uchwalone w całości, z uwzględnieniem nowych map 
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powodziowych oraz z zapisem o braku możliwości nowej zabudowy na terenach 

zalewowych.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/105/15 w sprawie uchylenia uchwały Nr VII/54/15 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie etapowania studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków. 
 

5) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w miejscowości Rybno. Poinformowała, że proponuje się nadanie nazwy „Polna” ulicy 

położonej w Rybnie. Z wnioskiem o nadanie powyższej nazwy wystąpił do urzędu 

mieszkaniec tej ulicy. P. Kozon dodała, że proponowana nazwa została pozytywnie 

zaopiniowana przez merytoryczną Komisję Promocji i Kultury. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/106/15 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w miejscowości Rybno. 
 

6) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

położonej w miejscowości Tulewo. Poinformowała, że proponuje się nadanie nazwy 

„Wyszkowska” ulicy położonej w Rybnie. Z wnioskiem o nadanie powyższej nazwy, 

wystąpił Wydział Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. 

P. Kozon dodała, że proponowana nazwa, została pozytywnie zaopiniowana przez 

merytoryczną Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wacław Ciach – Sołtys Tulewa spytał, czy jest zgoda mieszkańców na zmianę adresów?  

P. Iwona Kozon poinformowała, że nie będą zmieniane adresy, ponieważ nikt tam nie 

mieszka.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/107/15 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w miejscowości Tulewo. 
 

7) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LIII/544/14 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 października 2014 r. w sprawie nadania nazw 

ulicom. Poinformowała, że w stosunku do poprzedniej uchwały, proponuje się przedłużenie 

nazwy „Szmaragdowa” na odcinek ulicy, noszący dotychczas nazwę „Piękna”. Pozostałe 

nazwy ulic, nadane w dotychczas obowiązującej uchwale, pozostają bez zmian. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/108/15 zmieniającą uchwałę Nr LIII/544/14 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 października 2014 r. w sprawie nadania nazw ulicom. 
 

8) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie Regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków. Poinformował, że 

zmieniła się ustawa o pomocy społecznej, w związku z czym, należy dostosować przepisy 

prawa miejscowego do przepisów ustawy. Główne zmiany w dotychczas obowiązującym 

Regulaminie polegają na: 

a) zmianie §3 Regulaminu, w którym mowa o wysokości stypendium szkolnego. 

W zależności od dochodu na osobę w rodzinie, miesięczna wysokość stypendium 

szkolnego ustalona jest następująco: 

 co najmniej 120% kwoty zasiłku rodzinnego, jeżeli dochód miesięczny na członka 

rodziny ucznia nie przekracza 30% kryterium dochodowego na osobę w rodzinie, oraz 

spełnia kryteria określone w ust. 5 

 co najmniej 100% kwoty zasiłku rodzinnego, jeżeli dochód miesięczny na członka 

rodziny ucznia wynosi powyżej 30% i nie przekracza 50% kryterium dochodowego na 

osobę w rodzinie oraz spełnia kryteria określone w ust. 5 

 co najmniej 80% kwoty zasiłku rodzinnego w pozostałych przypadkach. 
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Do tej pory wysokość stypendium szkolnego ustalana była następująco: 

 przy dochodzie na jednego członka rodziny nie przekraczającym 40% kryterium 

dochodowego oraz spełnianiu kryteriów określonych w ust. 5 – w wysokości nie mniej 

niż 100 zł/miesiąc; 

 w pozostałych przypadkach – w wysokości nie mniej niż 85 zł/miesiąc. 

Od dnia 1 listopada 2015 r. nastąpi zmiana wysokości zasiłku rodzinnego ze 106,00 zł na 

118,00 zł na podstawie którego przyznawane będzie stypendium. Stypendium nie będzie 

mogło być niższe niż 80% zasiłku rodzinnego.  

b) wykreślenie zapisu:  

 „Podstawą ustalenia liczby stypendium do rozdysponowania, o której mowa w ust. 6 

jest: 

 kwota dotacji celowej przekazanej z budżetu państwa na dany okres (pomniejszona 

o kwotę przeznaczoną na zasiłki szkolne); 

 ilość wniosków o przyznanie stypendiów rozpatrzonych pozytywnie przy 

dochodzie na jednego członka rodziny nie przekraczającym 40% kryterium 

dochodowego oraz spełniających kryteria określone w ust. 5; 

 wolna kwota (różnica między otrzymaną dotacją, a wartością przyznanych 

stypendiów na podstawie ust. 7 pkt. 1) podzielona przez 85 zł.” 

c) we wniosku o stypendium dodano łączny dochód i dochód na jedną osobę; 

d) z wniosku został usunięty NIP ucznia. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/109/15 w sprawie Regulaminu udzielenia pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Wyszków. 
 

9) P. Lidia Stępkowska – Pełnomocnik Burmistrza ds. Senioralnych przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Wyszków oraz nadania jej Statutu. 

Poinformowała, że Ustawa o samorządzie gminnym daje prawo tworzenia gminnych rad 

seniorów mających charakter organu opiniodawczego, doradczego i inicjatywnego. 

W związku z tym, po konsultacjach przeprowadzonych 2 czerwca 2015 r. ze środowiskami 

i organizacjami pozarządowymi (24 osoby reprezentujące: Związek Nauczycielstwa 

Polskiego – sekcję emerytów, Zespół Śpiewaczy „Wyszkowiacy”, Dom Dziennego Pobytu – 

Klub „Senior” i Zespół Śpiewaczy „Nadbużanie”, Polski Związek Rencistów i Emerytów, 

Klub Seniora „Pogodna Jesień”, Wyszkowski Uniwersytet Trzeciego Wieku, Zespół Pieśni 

i Tańca „Oberek”), działającymi na rzecz środowiska seniorów, Burmistrz Wyszkowa 

postanowił wnieść pod obrady sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie, powołanie Rady Seniorów 

Gminy Wyszków. Rada Seniorów poprzez umożliwienie jej wyrażania swoich opinii 
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dotyczących potrzeb środowiska osób starszych, wychodzenia z inicjatywą i doradztwem, 

pozwoli zwrócić uwagę na problemy tej grupy społecznej. Jednocześnie pozwoli 

zaktywizować osoby starsze w działaniach na rzecz lokalnej społeczności, a z drugiej strony 

umożliwi organom gminy na korzystanie z bogatego doświadczenia życiowego i wiedzy osób 

starszych. Rada Seniorów będzie bezpośrednio współpracować z Pełnomocnikiem Burmistrza 

ds. Senioralnych w realizacji zadań gminy na rzecz seniorów mieszkających na terenie Gminy 

Wyszków. P. Stępkowska dodała, że przyjęcie uchwały da podstawy do powołania składu 

osobowego Rady Seniorów według zasad określonych w Statucie oraz pozwoli rozpocząć, 

oczekiwane przez środowisko osób starszych, prace merytoryczne. P. Stępkowska 

poinformowała również, że w dniu 29 lipca 2015 r. zostały przeprowadzone konsultacje 

społeczne, w których udział wzięli przedstawiciele czterech organizacji. Do projektu uchwały 

nie zgłoszono żadnych uwag.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna - P. Lucyna Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, czy zapis w § 7, ust. 8 załącznika do projektu uchwały, 

który mówi, że Burmistrz spośród zgłoszonych kandydatów do Rady Seniorów, powołuje 

członków Rady, oznacza, że Burmistrz osobiście powołuje członków Rady? 

P. Lidia Stępkowska – Pełnomocnik Burmistrza ds. Senioralnych poinformowała, że nie. 

Burmistrz występuje w projekcie uchwały jako organ Gminy, natomiast przy wyborze 

członków Rady, Burmistrz może posługiwać się swoimi służbami pomocniczymi. 

Radny – P. Adam Szczerba zwrócił również uwagę na § 7, ust. 9 załącznika do projektu 

uchwały, który mówi, że „W przypadku wskazania niewystarczającej liczby kandydatów na 

członków Rady przez podmioty o których mowa w ust. 5 pkt 1 i 2 Burmistrz może uzupełnić 

skład Rady spośród mieszkańców gminy zgodnie z zasadą wyrażoną w ust. 1.” P. Szczerba 

uważa, że ten zapis nie do końca jest jasny i czytelny. 

P. Stępkowska poinformowała, że przedstawiona procedura wyboru Rady Seniorów może 

jest dosyć zawiła, ale projekt powyższej uchwały został przygotowany w oparciu o statuty 

funkcjonujące już w innych samorządach. Zapewniła, że ta procedura została już sprawdzona. 

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że w § 17, w pkt 5, powinno się zmienić zapis: 

„W przypadku nieusprawiedliwionej obecności na co najmniej trzech kolejnych 

posiedzeniach Rady, po uprzednim poinformowaniu członka o zamiarze odwołania” na zapis: 

„W przypadku nieusprawiedliwionej nieobecności na co najmniej trzech kolejnych 

posiedzeniach Rady, po uprzednim poinformowaniu członka o zamiarze odwołania”. 

P. Stępkowska poinformowała, że przed wysłaniem uchwały do nadzoru wojewódzkiego, 

uchwała zostanie dokładnie sprawdzona i przeanalizowana. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/110/15 w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy 

Wyszków oraz nadania jej Statutu. 

P. Stępkowska w imieniu seniorów, którzy bardzo czekali na tę uchwałę, podziękowała 

radnym za jej podjęcie.  
 

10) Sekretarz – P. Teresa Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

statutu Osiedla nr 9 utworzonego na terenie miasta Wyszków. Poinformowała, że temat 

jest już wszystkim znany, ponieważ jest to już trzecia sesja, na której omawiana jest sprawa 

Osiedla nr 9. Przypomniała, że Osiedle Nr 9 zostało utworzone w czerwcu br, natomiast 

w lipcu została podjęta uchwała o przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami tego osiedla 

na temat projektu Statutu. Zgodnie z przepisami, projekt Statutu został wyłożony w Urzędzie 

Miejskim, wywieszony na tablicy ogłoszeń oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego. Termin wyłożenia i konsultacji z mieszkańcami został wyznaczony od 1 do 14 

września br. P. Sekretarz poinformowała, że nikt w okresie wyłożenia Statutu nie złożył 

żadnych uwag, wniosków, propozycji ani opinii co do przedłożonego projektu statutu. 

Dodała, że projekt Statutu na stronie internetowej, przeczytało 173 osoby (tyle było wejść na 

stronę). Po wyłożeniu Statutu, zgodnie z procedurami, następnym krokiem, powinno być 

uchwalenie statutu przez Radę Miejską. P. Sekretarz poinformowała, że Statut ten w swojej 

treści, jest taki sam jak statuty innych funkcjonujących już osiedli.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Pozostałe Komisje nie zajmowały się projektem omawianej uchwały. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XII/111/15 w sprawie uchwalenia statutu Osiedla nr 9 

utworzonego na terenie miasta Wyszków. 
 

11) Sekretarz – P. Teresa Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru 

ławników sądowych na kadencję 2016-2019. Poinformowała, że do końca czerwca br. 

uprawnione podmioty miały czas, aby zgłaszać kandydatów na ławników sądowych na 

kadencję 2016-2019. W ustawowym terminie zgłoszonych zostało 12 kandydatów. 

P. Sekretarz przypomniała, że liczbę wybieranych ławników określa Prezes Sądu 

Okręgowego w Ostrołęce. Liczba wybieranych ławników to: do Sadu Okręgowego 

w Ostrołęce czterech ławników w tym: do Wydziału Karnego dwóch i do Wydziału 

Cywilnego dwóch (zgłoszono po jednym kandydacie), natomiast do Sądu Rejonowego 

w Wyszkowie – ośmiu ławników (zgłoszono dziesięciu kandydatów). P. Sekretarz 

poinformowała, że wybory ławników przeprowadza się w głosowaniu tajnym. W lipcu br. 

Rada Miejska powołała Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. Zespół ten 

spotkał się 2 września br. i zaopiniował listę kandydatów na ławników na kadencję         

2016-2019.  

Radna – Lucyna Sosnowska – Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników przeczytała opinię Zespołu dotyczącą zgłoszonych kandydatów na ławników na 

kadencję 2016 -2019 (opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  
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Następnie członkowie Komisji Skrutacyjnej w składzie: P. Wojciech Rojek, P. Jan 

Hryniewicz oraz P. Sławomir Wróbel wybrali ze swego składu Przewodniczącego Komisji 

w osobie P. Wojciecha Rojka.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska ogłosiła 5 minutową przerwę, konieczną 

na przygotowanie przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania. 

Po przerwie P. Piórkowska wznowiła posiedzenie sesji. 

Radny - P. Rojek – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił zasady głosowania. 

Poinformował, że do Sądu Okręgowego w Ostrołęce Wydział Karny i Wydział Cywilny głos 

będzie ważny, jeżeli na karcie do głosowania, przy kandydacie, zostanie zaznaczony jeden 

z kwadratów: „tak” lub „nie”. Jeżeli zostaną zaznaczone dwa kwadraty lub nie zostanie 

zaznaczony żaden kwadrat, głos będzie nieważny. Do Sądu Rejonowego w Wyszkowie głos 

będzie ważny, jeżeli na karcie do głosowania zostanie zaznaczonych maksymalnie ośmiu 

kandydatów. Jeżeli zostanie zaznaczonych więcej niż ośmiu kandydatów lub nie zostanie 

zaznaczony żaden z kandydatów, głos będzie nieważny. Następnie Komisja przystąpiła do 

przeprowadzenia wyborów ławników poprzez wyczytywanie radnych w kolejności 

alfabetycznej i wręczanie im kart do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Po przeprowadzeniu głosowania, P. Piórkowska - Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę  

w obradach, do czasu przeliczenia głosów oraz sporządzenia protokołu z przeprowadzonych 

wyborów. 

Po przerwie P. Piórkowska wznowiła posiedzenie obrad sesji. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - P. Rojek odczytał protokół z wyborów (załącznik nr 4 

do protokołu), w wyniku których wybrano następujących ławników: 
 

DO SĄDU  OKRĘGOWEGO  W  OSTROŁĘCE: 
 

a)  Wydział Karny: 

 1. Góral Jan Bogusław; 

b)  Wydział Cywilny: 

 1. Kozon Iwona; 
 

DO SĄDU  REJONOWEGO W WYSZKOWIE: 
 

a)  Wydział  Rodzinny i Nieletnich: 

 1. Buźniak Małgorzata; 

 2. Chełmicka Alicja Stefania; 

3. Karp Donat;  

 4. Karpińska Krystyna Hanna; 

 5. Ponichtera Mariola; 

 6. Rosłoniec Marek; 

 7. Światkowski Wojciech; 

 8. Zarzycka Czesława. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła uchwałę w sprawie wyboru ławników sądowych 

na kadencję 2016 – 2019. 
 

Ad.10. 

P. Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu, Dyrektor Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 

w Wyszkowie przedstawił informację Zarządu PEC Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach 

finansowych spółki za 2014 r. (załącznik nr 5 do protokołu). 
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Radny – P. Włodzimierz Gryz spytał, czy Spółka robiła coś w kierunku pozyskania 

inwestora na dostawę ciepła na osiedlu przy ul. Serockiej? Na chwilę obecną mieszkańcy tego 

osiedla korzystają ze swojego własnego, lokalnego ogrzewania. Spytał, czy Spółce nie 

opłaciłoby się pociągnąć tam swojej sieci, tym bardziej, że znajdują się już tam trzy bloki, 

a w panach jest budowa następnych oraz budowa przedszkola gminnego? 

P. Ireneusz Mroczek poinformował, że Spółka już wielokrotnie przeprowadzała analizę tego 

terenu, bo wiadomo, że jest to dla Spółki bardzo interesujący teren, a zwłaszcza ul. Serocka 

i ul. Komisji Edukacji Narodowej. Na razie niestety, nie ma możliwości przejścia górą do 

tych terenów, ponieważ toczy się spór między Gminą a rodziną Skarzyńskich. P. Prezes 

poinformował, że położenie rury wzdłuż ul. Serockiej również nie jest możliwe, ponieważ, 

w tej ulicy jest tak duże zagęszczenie instalacji, że Spółka nie jest w stanie spełnić 

określonych wymogów, aby umieścić tam swoją sieć. W związku z tym Spółka musi czekać 

do momentu, aż grunt przy ul. Komisji Edukacji Narodowej uwolni się w tzw. sensie 

prawnym i wtedy będzie można przystąpić do rozmów i realizowania ewentualnych 

inwestycji.  

Radny – P. Andrzej Piątek zwrócił uwagę, że w materiałach dostarczonych przez PEC, 

dotyczących informacji Zarządu PEC Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach finansowych 

spółki za 2014 r., znalazł się rachunek zysków i strat oraz bilans za 2013 r., a nie za 2014 r. 

P. Ireneusz Mroczek przeprosił wszystkich za tę pomyłkę i poinformował, że właściwe 

dokumenty zostały już przesłane. 

Radny – P. Jan Abramczyk przeprosił P. Mroczka za brak możliwości przedłożenia przez 

niego informacji dotyczących PEC-u na ostatnim posiedzeniu Komisji Finansów 

i Gospodarki. Powodem tego było przybycie na posiedzenie Komisji mieszkańców z osiedla 

„Ogródki”, co zmieniło i wydłużyło obrady Komisji. Podziękował Prezesowi za przekazane 

informacje dotyczące inwestycji na 2015 rok i spytał, czy terminy, które były planowane przy 

realizacji tych inwestycji, zostały lub zostaną dotrzymane? 

P. Ireneusz Mroczek poinformował, że wszystkie planowane przyłącza, z wyjątkiem 

przyłącza do Banku Spółdzielczego, zostały wykonane. Bank Spółdzielczy postawił na 

zasilanie gazem. Dodał, że wszystkie główne remonty, aktualizowane na bieżąco, zostały 

również zakończone. P. Mroczek zapewnił, że Spółka jest dobrze przygotowana do 

nadchodzącego sezonu grzewczego. 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał w jakich miejscach dokonywane były odkrywki 

kontrolne? 

P. Ireneusz Mroczek poinformował, że wykonano 5-6 odkrywek i zostały one 

przeprowadzane na osiedlu 1 Maja, na Polonezie, na terenie Spółdzielni „Hutnik” oraz na 

terenach, gdzie przeprowadzane były inne prace budowlane czy remontowe, np. na ul. Okrzei 

podczas awarii sieci wod-kan. P. Mroczek poinformował, że planowane odkrywki, nie 

wykazały konieczności przeprowadzenia prac remontowych czy inwestycyjnych.  
 

Ad.11. 

P. Elżbieta Szczuka – Przewodnicząca osiedla Nr 11 uważa, że przy nadawaniu nazw ulic 

przez Radę Miejską, ważna jest opinia mieszkańców, ale to Rada Miejska powinna w tej 

sprawie wytyczać kierunki. Jeżeli przy nadawaniu nazw ulicom, będą brane pod uwagę tylko 

propozycje mieszkańców, a nie będą wykorzystywane nazwy zgłoszone do banku nazw ulic, 
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to ulice nigdy nie będą nosiły nazw ludzi zasłużonych np. Stanisława Wróbla „Jaskółki” czy 

Wacława Mroza, ale nazwy typu Truskawkowa, Słoneczna czy Kwiatowa. Przykładem tego 

typu nazw może być również ulica „Zaułek Wojtkowy” w Gulczewie, ponieważ mieszka tam 

pan Wojtek, ulica Królowej Krystyny, bo mieszka przy niej Krystyna Król, czy ulica 

„Niedźwiedzia” w Natalinie, bo mieszka przy niej pan Niedźwiedź. Osoby naprawdę 

zasłużone dla kraju, regionu czy Wyszkowa, jak na razie nie mają żadnych szans, aby to ich 

imionami nazywać nowe ulice gminne. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że 26 sierpnia br. odbyło się kolejne już 

wyjazdowe posiedzenie Komisji Finansów i Gospodarki, podczas którego dokonano 

przeglądu wybranych inwestycji, realizowanych na terenie Gminy Wyszków. Komisja 

skontrolowała sześć inwestycji i stwierdziła, że zostały one wykonane zgodnie z terminem. 

Protokół z przeprowadzonego przeglądu inwestycji, jest dostępny w Biurze Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk poinformował, że oprócz drobnych uwag, Komisja uważa, że na etapie 

projektowania budowy każdej ulicy, mieszkańcy powinni mieć możliwość wypowiedzenia się 

w sprawie tego projektu i zaakceptować go. W tej chwili jest tak, że już w trakcie trwania 

budowy, co jakiś czas przychodzą mieszkańcy i zgłaszają swoje uwagi (głównie chodzi 

o zjazdy do konkretnych posesji). Dezorganizuje to pracę wykonawcy i realizację inwestycji. 

P. Abramczyk zasugerował, aby za pośrednictwem sołtysów, powiadamiać mieszkańców 

gdzie i która droga jest projektowana. Umożliwi to zainteresowanym wcześniejsze zgłaszanie 

swoich uwag. 

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że 

o projektowaniu poszczególnych dróg czy ulic, urząd zawsze powiadamia mieszkańców. 

W każdej miejscowości organizowane są spotkania, niestety, na etapie projektowania, rzadko 

kto zgłasza swoje uwagi. Problemy zaczynają się dopiero podczas realizacji inwestycji. 

Podczas projektowania drogi przyjęta jest zasada, że do każdej posesji wykonywany jest 

jeden zjazd. Jeżeli ktoś chce jeszcze jeden zjazd i ma na to zgodę, może wykonać go we 

własnym zakresie. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zaznaczył, że urząd planując daną inwestycje, zawsze 

przeprowadza konsultacje z mieszkańcami. Mimo tego, że takie konsultacje organizowane są 

w godzinach popołudniowych i może przyjść na nie każdy, to niestety przychodzi na nie mała 

ilość osób. Generalnie jest tak, że dopiero podczas realizacji danej inwestycji, zainteresowani 

zgłaszają swoje uwagi. Po części spowodowane ją to tym, że rzadko kiedy planowana 

inwestycja, realizowana jest w tym samym roku w którym była projektowana. Zdarzają się 

więc sytuacje, że np. jakaś działka została podzielona lub sprzedana, że powstały na niej nowe 

budynki itp. Wszystkie kwestie, związane ze zmianami w zaprojektowanej inwestycji, 

rozstrzygane są indywidualnie. 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał Prezesa PWiK, jak na terenie Gminy Wyszków 

wyglądała sytuacja z wodą, z ciśnieniem wody, z awariami sieci wod-kan podczas 

tegorocznego, upalnego lata? 

P. Daniel Bogdan – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji poinformował, że 

mimo upalnego lata, wody nie brakowało a ciśnienie utrzymywane było na stałym poziomie. 

W najbardziej upalne dni, kiedy mieszkańcy używali wody do podlewania swoich działek, 

ciśnienie mogło trochę spadać. Jeżeli natomiast występowały jakieś awarie, to informacje na 

ten temat podawane były w prasie i na stronach internetowych PWiK oraz Urzędu 
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Miejskiego. Mimo awarii, których w sumie było ponad 20, ciągłość w dostawach wody była 

zachowana. P. Prezes dodał, że ani pogoda, ani niski poziom wody w Bugu, nie miały 

wpływu na ilość dostarczanej mieszkańcom wody. 

Radny – P. Andrzej Piątek zgłosił prośbę osób mieszkających nad rzeka Bug, między 

torami kolejowymi a pałacem Skarzyńskich. Mieszkańcy zgłaszają, że leży tam mnóstwo 

śmieci, krzaki nie były wycinane od wielu lat, więc teren jest zarośnięty, a stojąca woda 

w kanałku – zagnita. P. Piątek poinformował, że wie, iż nie jest to teren Gminy, ale może 

urzędowi uda się jakoś wyegzekwować od zarządcy nieruchomości uporządkowanie tego 

terenu. Zarośnięty i zanieczyszczony kanałek ma również wpływ na zwiększenie ryzyka 

zagrożenia powodziowego, zwłaszcza w okresie zimowym, kiedy to dodatkowo na rzece 

tworzy się kra. Następnie P. Andrzej Piątek, w związku z przygotowywaniem się do 

przyszłorocznego budżetu, zaapelował, aby rozpocząć modernizację drogi wraz ze ścieżką 

rowerową od. ul. Pałacowej w stronę Rybna i aby w przyszłym roku połączyć ścieżkę 

rowerową przy ul. Szpitalnej z tą właśnie ścieżką. Dzięki temu powstałby długi ciąg ścieżek 

rowerowych, łączący miasto z terenem nawet Rybna, a w przyszłości może również 

i z terenem Gulczewa. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że w budżecie na przyszły rok może 

znaleźć się zapis, dotyczący projektu ścieżki rowerowej od ul. Szpitalnej do drogi 

powiatowej. Gmina wnosiła do powiatu, aby w tym roku powiat aplikował o dalszą część tej 

drogi (do wjazdu, albo nawet do końca Tulewa) w ramach tzw. „schetynówek”. Co do 

porządku na terenie między torami kolejowymi a pałacem Skarzyńskich, Burmistrz 

poinformował, że jest to teren będący w zarządzie Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej, w związku z czym, urząd wystosuje do RZGW stosowny wniosek w tej sprawie. 

Radny – P. Adam Szczerba podziękował wszystkim, który zaangażowali się w konkursie 

„Aktywne przejścia dla pieszych”. Niestety nie udało się wskoczyć na I miejsce i znaleźć się 

w puli zwycięzców. Niektóre gminy przyjęły pewne strategie, które okazały się bardziej 

skuteczne. Uważa, że w przyszłości warto pochylić się nad tego typu konkursami i opracować 

jakąś strategię działania. Podziękował za umieszczenie informacji o konkursie na stronie 

internetowej, na facebooku oraz za głosy oddane przez urzędników. Uważa, że koniecznie 

należy zastanowić się nad tym, jak dotrzeć do młodzieży szkolnej i do mieszkańców, aby i oni 

również zechcieli brać udział w takich konkursach.  

Następnie P. Szczerba zgłosił, że przejeżdżając ul. I WAP, na wysokości firmy TI 

Automotive Poland, widać grupki osób, które palą papierosy. Przepisy zakazują palić na 

terenie zakładu, więc ludzie wychodzą na zewnątrz i palą na chodniku. Niedaleko jest sklep 

spożywczy, do którego przyjeżdżają rodzice z dziećmi i taki widok nie jest wychowawczy dla 

młodych osób. Spytał, czy nie można wystosować do firmy zapytania, czy firma nie mogłaby 

jednak na terenie swojego zakładu znaleźć jakiegoś miejsca dla palaczy, a które nie byłoby 

tak na widoku?  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska w sprawie konkursu „Aktywne przejścia dla 

pieszych”, poinformowała, że od poniedziałku do piątku głosy dla Wyszkowa znacznie rosły, 

kiedy to urzędnicy czy stażyści oddawali swoje głosy. Znacznie gorzej było w weekendy, co 

oznaczało, że mieszkańcy Gminy praktycznie nie włączali się do konkursu. Nie pomogły 

informacje o głosowaniu, które zostały przekazane do wszystkich jednostek gminnych, 

łącznie ze szkołami. Z tej sytuacji można wyciągnąć wniosek, że w Gminie Wyszków, takie 
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konkursy się nie sprawdzają. Dlaczego? – nie wiadomo. P. Kowalewska zapewniła, że 

informacja o głosowaniu na pewno dotarła do mieszkańców, za co podziękowała m.in. prasie 

lokalnej.  

Radny - P. Adam Szczerba wyraził nadzieję, że może w następnych konkursach będzie już 

lepiej, więc warto dalej próbować. 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił Informację o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wyszków za I półrocze 2015 roku (załącznik nr 6 do protokołu). 

Poinformował, że dochody zostały wykonane na poziomie 54,15%, w tym: dochody bieżące 

na poziomie 55,77%, natomiast dochody majątkowe na poziomie 29,10%. Wydatki zostały 

wykonane na poziomie 39,64%, w tym: wydatki bieżące na poziomie 46,62%, natomiast 

wydatki majątkowe na poziomie 11,28%. Podatki ściągane były zgodnie z planem, a dotacje 

wpływały do Gminy zgodnie z podpisanymi umowami. Z dotacji unijnych, Gmina otrzymała 

m. in. środki na projekt realizowany przez OPS na realizację programu „Szkoły 

z przyszłością”, na rozwijanie kompetencji językowych i informatyczno – medialnych kadry 

nauczycielskiej oraz na realizacje kompleksowej oferty turystycznej na terenie Gminy 

Wyszków. Skarbnik poinformował, że w I półroczu Gmina nie zaciągała kredytów 

i pożyczek, w związku z czym zmniejszyło się zadłużenie Gminy. Szczegółowe sprawozdanie 

z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku, radni otrzymali pod koniec sierpnia br. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że P. Katarzyna 

Sadkowska – Dyrektor Przedszkola Nr 1, zaprasza wszystkich na piknik charytatywny, 

zorganizowany w celu zbiórki pieniędzy na leczenie ciężko chorej, 6-letniej wychowanki tego 

przedszkola. Piknik będzie zorganizowany na terenie Przedszkola Nr 1, w sobotę 26 września 

w godz. od 11°° do 15°°.  
 

Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 13.25, uznając porządek obrad XII zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Włodzimierz Gryz   Elżbieta Piórkowska 


